
Protokoll fört vid årsmöte i Alebygdens 
Biodlarförening den 7 november 2024 i Starrkärrs 

församlingshem. 
 
 

1. Carin Lindedahl hälsade alla 15 närvarande välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
Mötet inleddes med en presentation av närvarande medlemmar. 
 

2. 
 

Till ordförande för mötet valdes Carin Lindedahl. 
Till sekreterare för mötet valdes Jan Nilsson. 
Till justeringsmän för mötet valdes Ulrika Krabbe och Björn Winroth 
 

3. Förslag till dagordning godkändes med justering att punkt 9 utgår. 
 

4. Mötet ansågs behörigen sammankallat. 
 

5. Verksamhetsberättelsen gicks igenom. 
Bokslutet gicks igenom. Föreningen har 40.841 kronor. Årets resultat var 4.658 kronor 
Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes av mötet. 
 

6. Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2024. 
 

7. Verksamhetsplan 2025: 
Anordna en nybörjarkurs med start i april med 8 träffar 
Anordna en drottningodlingskurs 
Anordna en fortsättningskurs 
Utåtriktade aktiviteter som marknader, föreläsningar mm 
Utställning på Skepplanda bibliotek 
Göra iordning en bigård vid Ale fiskecenter 
Försöka hitta en verksamhetslokal 
Ha ett vårmöte och månadsträffar under sommaren 
 
 
Budget för 2025 presenterades och godkändes av mötet. 
 
Medlemsavgiften för 2026 beslutades att vara oförändrade. 
Medlem:  100:- 
Familjemedlem:  20:- 
Junior:  50:- 
Vänmedlem: 100:- 

  
8. 
 
9. 

Till ordförande på en tid av ett år valdes Carin Lindedahl.  
 
Punkten utgår 
 

10. 
 
11. 

Till ordinarie styrelseledamöter på två år valdes Björn Winroth och Hanna Levin. 
 
Till suppleant på ett år valdes Lukas Torson och Mats Pehrsson. 
 

12. Till honungsbedömningskommitté på ett år valdes Björn Winroth, Ulrika Krabbe och Jan 
Nilsson. 
 

13. Till ansvariga för vaxinlämningen på ett år valdes Björn Winroth och Jan Nilsson. 
 

14. Till revisor på ett år valdes Martin Larsson. 



 
15. Till ersättare för revisorn på ett år valdes Jan-Olof Johansson. 

 
16. Till ledamöter i valberedning inför nästa årsmöte valdes Sussie Flod och Bengt Börjesson 

på ett år.  
 

17. Mötet beslutade att styrelsen skall utse representanter till distriktets årsmöte. 
 

18. 
 
 
 
19. 

Sjukdomsläget är ganska lugnt. Ingen yngelröta i vårat område, men finns söder om 
Göteborg. Säckyngelsjuka förekommer. Bitillsynen ska gå över till Jordbruksverket 2027,  
fram till dess är det som tidigare. 
 
Inga motioner och frågor. 

  
20. Mötesordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 
 
 
 
 
Vid protokollet dag som ovan 
 
 
 
...........................................................                     ................................................................ 

Jan Nilsson                          Carin Lindedahl 
Sekreterare                     Ordförande 

 
 
 
Justerat: 
 
 
...........................................................                     ................................................................ 
                   Ulrika Krabbe                            Björn Winroth 


